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Referat af skolebestyrelsens møde  

onsdag den 28. februar 2024 kl. 16:30 – 19:00 

 

Deltagere:  

Sofie Lunøe 

Anne Stubsgaard  

Jack Austern  

Natalie Weischer Godske 

Marese Annalise Kleven 

Karen Meier Rasmussen 

Signe Enemark 

Maria Lykke Andersen 

Anna Kvist Knorborg  

 

Sejr Kongstad Brund, elevrepræsentant  

 
Lars Bechager, medarbejderrepræsentant 

Johanne Sjöström Rieks, medarbejderrepræsentant   

 
Aase Hammer  

Mikael V. Hermansen 

Pernille Østergaard 
 

Afbud fra: 

Peter Sloth Madsen  

Michael Schoer 

William Sten Sønderskov Jensen, elevrepræsentant  

 

___________________________________________________________________________________________________________________ 

 

Mødet blev holdt i udskolingen – Artillerivej 130 - i mødelokale 1.19 på 1. sal. 

 

Det blev efterfulgt af møde med kontaktforældre kl. 19:00 – 20:00 

 

 

Skolen på Islands Brygge 

http://www.kk.dk/
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Ca. Tid # Emne Formål 

16.30 1 Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt. 

Valg af ordstyrer. 

Er der punkter til 

eventuelt? 

16.35 2 Nyt fra elevrådet 

Siden sidst har der ikke været møde i elevrådet. 

Orientering og 

drøftelse 

16.40 3 Meddelelsesbogen 

Foreløbige erfaringer 

Punktet udskydes til næste møde. 

Orientering og 

drøftelse 

17.00 4 Timefordelingsplan 

Skolen modtager en vejledende plan fra ministeriet. Skolen har 

lavet forslag til egen plan for timerne næste skoleår.  

Gennemgang af skolens forslag.  

Tysk- og fransklærerne på 5. årgang har et ønske om at børnene får 

mulighed for at stifte bekendtskab med både tysk og fransk inden 

de vælger endeligt. Skolen kigger ind i mulige løsninger.  

Der er et ønske om at valgfag på 7. årgang har 3 lektioner ugentligt 

og ikke kun 2. 

Skolebestyrelsen bakker op om begge forslag. 

Orientering og 

godkendelse  

17.15 5 Tung transport på Artillerivej 

Status/nye tiltag? 

Bestyrelsen har henvendt sig til politikkerne. Der er også blevet 

skrevet om det i Bryggebladet. 

Pt. har 72 personer skrevet under, men der ønskes mange flere 

underskrifter. Forslag om flyer, som kan sættes op forskellige steder 

på Islands Brygge. Der er lavet et udkast til flyer. Forslaget blev læst 

højt på mødet og ændret en smule.  

Vestamagers lokaludvalg har sendt et link ud i forhold til 

undersøgelse af tung trafik. 

Forslag om facebooktråd. Et medlem af bestyrelsen meldte sig til at 

være moderator. 

 

Orientering og 

beslutning 

17.25 6 Reducering af åbningstiden i KKFO Skibet – en politisk beslutning 

Der er lavet udførlig statistik i forhold til, hvornår børnene er i 

KKFO. Derfor foreslås det, at om fredagen lukker KKFO kl. 16.00. 

Skolebestyrelsen bakker op om forslaget. 

Drøftelse og 

godkendelse 
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17.30 7 Tilbud om eftermiddagsmad i KKFO Skibet 

Der har ikke været plads og rammer til at stå for eftermiddagsmad i 

forbindelse med ombygning. Der ønskes ikke flere afbræk i 

børnenes hverdag. Derudover kræver det næsten midler der svarer 

til to fuldtidsstillinger at genindføre ordningen. Derfor har 

KKFO’ens forældreråd besluttet, at eftermiddagsmad ikke 

genoptages.  

Drøftelse af eventuelle mulige løsninger. Kan madskolen måske 

levere brød, boller eller lignende? Den volumen madskolen har 

allerede betyder, at der ikke er tid, ressourcer og plads til også at 

stå for eftermiddagsmad.  

Input til sproglig formulering i udkastet fra KKFO i forhold til 

afsnittet om budget og flere børn. 

KKFO’en vil dog overveje andre mulige løsninger.  

Bestyrelsen har en bekymring omkring at prisen for madskolen 

også stiger samtidig med at eftermiddagsmad afskaffes 

permanent, så familierne oven i madskolen også skal sørge for 

madpakker til om eftermiddagen.  

Skolebestyrelsen er hermed orienteret. 

Drøftelse og 

godkendelse 

17.35 8 Årsmødet i april 

Planlægning: Tema, form, oplægsholder? 

Et forslag: Kort årsberetning fra forpersonen for skolebestyrelsen 

efterfulgt af en oplægsholder, som kan trække mange forældre til. 

Som mulige oplægsholdere blev nævnt Imran Rashid, Louise 

Klinge, AI (Emil Sarauw). 

Forslag til tema: SSP- arrangement omkring vaping o. lign.  

Det blev foreslået at lærere og pædagoger også deltager, så 

udgifter optimeres.  

Et andet tema kunne være nyt og gammelt børnesyn. 

Og – der blev spurgt til om flere Amager skoler kan gå sammen om 

en foredragsholder? 

Tovholder. Signe 

Drøftelse og 

beslutning –  

Udvalg 

17.50 9 Nyt fra personalet 

Nyt fra ledelsen 

Orientering  

18.00  Spisepause  

18.30 10 Budget 2024 

For skolens vedkommende er der kalkuleret med et merforbrug på 

550.000 kr., som er underskud fra 2023. 

To lærerstillinger bliver ikke genbesat og en stilling i TAP bliver 

heller ikke genbesat. Det bliver dog svært at undvære i hvert fald 

den ene lærerstilling.  

Budget i KKFO går i nul med overskuddet fra 2023. 

Budget er hermed godkendt af skolebestyrelsen. 

 

Endelig 

godkendelse 
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18.35 11 Skolens økonomi og drift 

Dette punkt er uden elevrepræsentanternes deltagelse 

Orientering og 

drøftelse 

18.50 12 Underskrift af referat og klargøring til mødet med 

kontaktforældre 

 

19.00  Kontaktforældremøde i Auditoriet  

 

 

Næste møde i skolebestyrelsen holdes tirsdag den 19. marts 2024 kl. 17:00 - 20:00. 


